



The Authentication Certificate Of Quality Management System

Dongguan Pretech Electronics Technology Co., Ltd.

Address: YuCheng West Road, ShaTou South District, ChangAn Town, DongGuan City,
GuangDong Province, R.O.C. P.C.: 523850

According to your organization's application, our center carried out audit and certification in accordance with the requirements for *Quality Management System* (GB/T19001-2008 idt ISO9001:2008), through the assessment, it is accords with the requirements which set up the quality management system.

The scope of the certified QMS is:

The production and processing of silica gel products for communication.

Registration No. of Certificate: 05310Q11795R0S
Date of the Awarded Certificate: 26-8-2010
Term of the Certificate's Validity: 26-8-2010-25-8-2013
Date of the First Authentication: 26-8-2010

The certificate organization should be accepted oversight and audit in the valid of period of 3 years meanwhile if the oversight and audit are all qualified, the certificate will sustained and effective.

Please login www.ngv.org.cn to verify the state of the certificate.



Beijing NGV Certification Center

Director: *Zengjian*



质量管理体系认证证书

东莞市普禄达电子科技有限公司

地址：中国广东省东莞市长安镇沙头沙区裕成路西 邮编：523850

根据贵组织的申请，经本中心依据《质量管理体系 要求》(GB/T19001-2008 idt ISO9001:2008)规定实施认证审核，经评定，建立的质量管理体系符合标准要求。

通过认证的范围为：

通讯类硅胶制品的生产、加工。

证书编号：	05310Q11795R0S
证书颁发日期：	2010年8月26日
证书有效日期：	2010年8月26日至2013年8月25日
初次认证日期：	2010年8月26日

获证组织在证书三年有效期内应接受监督审核，监督审核合格，证书持续有效；
查询证书状态请登录 www.ngv.org.cn。



北京恩格威认证中心

体系认证
CNAS C053-Q

主任：